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Styremøte nr 9 

 

Til stede: Gine, Charlotte, Maria, Tale, Magnus, Aurora, Mateusz, Caroline, Ida 

Referent: Caroline 

 

Velkommen v/Aurora 

Check in: vi gleder oss til taco og har kost oss på ball i det siste, noen er litt trøtte etter 

hyttetur <3  

 

Korte saker: 

• Vi mangler en felleskjøpetdress før låvefest  

• Plan for kommunikasjon med neste ballkomité 

• Nocebo, hjelpe med å sende saker før jul 

• Selge lerke, dalje og sangbok samtidig som merch 

• Hyttetur m soskom? Dato må settes 

 

Spons 

• Vi skal sende div mail til ulike bedrifter som vil sponse oss, og dermed få godkjenning 

av fakultetet 

 

Pins og klistremerker 

• Det trengs til Bygget i Åre 

• Dialog med studio 26 om dette fortsatt er nødvendig (vi har fornyet avtalen vår med 

dem) 

 

Styrepresentasjon 

• Legges ut på instagram snart, men vi venter litt 

 

Diskusjonssaker: 

Låvefest 

• Salg i morgen, styret møter 16.15 

• Mateusz lager skjema for påmelding 

• Maxitaxi fra Fremo til byen for ryddegjengen for 16 stk klokken 01.30 
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• Vi mangler tre edruvakter, vi har hørt med ulike linjeforeninger 

• Mat og drikkebestilling er godkjent fra rema Elgeseter  

• Edruvaktene må være ekstra nøye på at folk betaler for pølser og bonger 

• Vi lager skjema for blandavors 

 

Åre 

• Blest er på fredag og alle andre er mandag 25 september 

• Mail om Åre til førsteklasse så de skal se hva det er 

• Påmelding blir mandag 2 klokken 11 og betaling blir uken etter, torsdag 5 

• Første innbetaling skjer i starten av oktober 

 

Eventuelt 

- Ålesund, Levanger og Gjøvik er en del av det medisinske fakultetet og de kan 

ha en tankeoverføring på instagram om hvordan det er i de ulike byene 

- Generalforsamling er 11 januar og ballet blir den følgende helgen 

 

Check out med To-do liste 

Aurora: møte med ball mediucorum og oversende info om pins til Tale 

Ida: div øk 

Mateusz: edruvakter, høre m studio om klistremerker 

Gine: låvefest spilleliste, insta og mail om Åre, fikse felleskjøpetdress 

Tale: Bestille pins 

Magnus: Ball medicorum 

Maria: ÅRE, høre med de andre foreningene som skal samtidig med oss, lage sponsorskjema 

Charlotte: Div og nettsideting 

Caroline: Referat, bleste pelle, maxitaxi for ryddegjengen på låvefest og buss til Åre 

 

Møtekritikk 

Diggepunkt: Den svenske kronekursen og at vi skal spise taco nå! 

 


